
 
 

 
 

Onderwerp: Algemene Ledenvergadering   
Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp (VDB)  

Datum:  22 september 2021  
Locatie:  Dorpshuis Badhoevedorp  
Aanwezig:   18 leden  

 
 

 

1. Opening 

Bestuurslid Albert Roos heet alle aanwezigen van harte welkom en fijn om 

iedereen te zien na deze bijzondere tijd. Maar nu is het weer mogelijk om elkaar 

fysiek te ontmoeten. Het bestuur heeft ook behoefte om elkaar weer te spreken.  

Want ondanks de vele beperkingen is er toch veel te doen rondom de 

ontwikkelingen van Badhoevedorp.  

 

Wij hebben geprobeerd om iedereen zo veel mogelijk op de hoogte te houden via 

het platform Hallo Badhoevedorp en de VDB Nieuwsbrief. We hebben nog getracht 

om via de computer meer mensen te bereiken via de digitale bijeenkomsten maar 

daar hebben we meer hulp bij nodig.  

 

Helaas nemen we afscheid van Rinske van Raalte als functie bestuurslid. Rinske 

heeft veel bijgedragen in voorstellen tot de stroomlijning van uitvoering in de 

werkzaamheden van de VDB en in het bijzonder voor het bestuur: hoe beter 

contacten te leggen en dit ook goed te blijven onderhouden. 

Het bestuur ziet graag uitbreiding met mensen die per onderwerp ons zou kunnen 

adviseren en bijstaan. Hopelijk biedt dit ook kansen ot uitbreiding in het bestuur. 

 

Een minuut stilte is gevraagd om ere lid Wim van der Meulen te herdenken die 

begin april is overleden.  

Moment wil van der Meulen.  

 

 

2. Vaststellen verslag van de vorige ALV : 2020-09-30  concept verslag 

Algemene Leden Vergadering 

Is goedgekeurd 

3. Terugblik en Jaarverslag 2020  

Bij navraag aan de aanwezigen blijkt dat verschillende mensen nooit de papieren 

dorpsgids lezen.  Men weet dus niet dat in deze gids het jaaroverzicht van de VDB 

is opgenomen  

 

4. Financieel Jaaroverzicht 2020 

 4.1 uitleg en toelichting penningmeester  

Door nu te werken met het nieuwe betalingssysteem is nu beter overzicht over de 

 betalingen en konden de herinneringen beter verwerkt worden. Mede hierdoor 

 kwamen de achterstallige betalingen sneller binnen.  

Nog steeds wordt voor ruim 180 leden het lidmaatschap per post bezorgd, ondanks 

 herhaaldelijk verzoek het email adres door te geven. 

Voor dit jaar is geen subsidie aangevraagd.  Een van de redenen is om onafhankelijk 

 van de gemeente te zijn. En we hadden genoeg reserve. 

We hebben veel oudere leden die ook zullen afhaken. Bart wordt bedankt voor zijn 

 steun met het omzetten van papieren dan digitale boekhouding. 



 
 

 

4.2 verslagen advies kascommissie 

Er is veel werk door Albert en Bart gezet, hierdoor neemt wel de contributie toe. 

 Ook een groot voordeel is dat de nota facturen nu digitaal zijn opgeslagen en goed 

 te controleren. De kascommissie is tevreden. 

4.3 stemmen en verlenen decharge  

Allen goedgekeurd. Meer inzetten op ledenwerving gezien het grote reserve bedrag.  

In de winter wordt aan meer ledenwerving gedaan.  En dan ook laten zien wat er 

 hier allemaal speelt. 

Hallo Badhoevedorp is een platform en dit biedt ook een mogelijkheid om 

 ledenwerving.  

Uit de zaal: voor nieuwe ledenwerving is het ook goed om te netwerken in je eigen 

omgeving. Hierbij zou professionele hulp goed zijn om dit goed uit te kunnen 

voeren.  

 

4.4 benoeming kascommissie 2022 

Kees Bakker heeft zich opgegeven als lid van de kascommissie. Er wordt nog 

 gezocht naar een 2de deelnemer. 

  

5. Ter goedkeuring: begroting 2022 

Decharge verlenen aan goedgekeurd.  

 

6. Vooruitblik en toelichting op het Beleids- en Activiteitenplan 2021 – 2022 

Presentatie werkplan: tot 2014 is men bezig geweest met omlegging A9. In 2016 

2017 heeft de VDB aan bewoners gevraagd wat zij als speerpunten van het dorp 

willen zin. Er is nog steeds een bomen tekort. Een heel belangrijk punt is de 

afscherming voor ultra fijnstof en grondgeluid. Men moet kijken hoe je gaat bouwen 

want sinds de A9 weg is, is het geluid toegekomen. 

 

De vraag is wanneer komt een integraal plan voor het verkeer van Badhoevedorp? 

Vraag: blijft de bus straks nog over de Zeemanlaan rijden? Antwoord: daar rijdt 

straks geen bus meer  want de Zeemanlaan wordt een plein. 

 

7. Vaststelling al 2 bestaande vacatures bestuur, nu gevolgd door aftreden 

Rinske van Raalte als bestuurslid en uitleg hoe huidige bestuur hiermee 

denkt om te gaan. 

Het is heel lastig om een bestuurslid  te vinden, vooral in deze tijd van corona. Wel 

hebben we adviseurs die het bestuur willen ondersteunen.  

 

8. Rondvraag 

In 2022 bestaat de VDB 90 jaar en dit te vieren is zeker leuk om te doen. Wel moet 

hier aan begonnen worden om een feestcommissie op te zetten.  Er zijn hierover al 

contacten met Maatvast. men wil meehelpen het gebouw hiervoor beschikbaar   te 

stellen.  

 

De VDB zoekt mensen die mee willen helpen aan de publiciteit van de Vereniging. 

   

9. Afsluiting rond 21:30 uur, daarna gelegenheid tot napraten. 

 


